



提交方法: 請提交填寫好的PDF檔案或掃描版本文件電郵至info@civic-exchange.org。入選計劃的同學將於6月下旬收到電郵通知, 若未收到回覆即為落選。請選擇以中文或英文填寫所有內容, 但語言必須一致。

Submission: You can submit a completed PDF or scan a hard-copy to info@civic-exchange.org. Confirmation emails will be sent by the end of June. Language: Please fill the form in using either Chinese or English.

個人資料 (Personal Particulars)

姓名(需與香港身分證上的姓名相同): _____ (英文) _____ (中文)
Name(as shown on your HKID card): _____ (English) _____ (Chinese)

性別: _____ 年齡: _____ 聯絡電話: _____ 電郵: _____
Gender: _____ Age: _____ Tel. No: _____ Email: _____

香港地址: _____
HK Address: _____

現時就讀學校 Present School Particulars (2024/25)

學校名稱: _____ (英文) _____ (中文) 班別: _____
Name of School: _____ (English) _____ (Chinese) Grade: _____

領袖經驗 Leadership Experience

日期 (由.....至): Dates (From... To...):	舉辦機構: Organiser:	活動名稱: Name of Activity:	負責崗位/職責: Position/Duties:

語言能力 Language Proficiency 本計劃將會以廣東話進行, 並輔以英語。The Programme is conducted in Cantonese supplemented by English,

廣東話 Cantonese: 優異 Excellent 良好 Good 尚可 Fair 英語 English: 優異 Excellent 良好 Good 尚可 Fair

短答題 Short Questions 答案請不要超越以下所提供的界線 Your answer should not exceed the following lines.

你最關心的環保議題是什麼? 為什麼? What environmental issue concerns you the most? Why?

你為什麼想參加本計劃? Why do you want to become a YEA?

有興趣的題目 Topic(s) you are interested in

本計劃會涵蓋4個主題。請選擇最多2個你最感興趣的主題。The Programme will cover 4 topics. Please select a maximum of 2 topics you are most interested in.

減碳 Decarbonisation 廢物處理 Waste 可持續消費 Sustainable consumption 基於自然的解決方案 Nature-based solutions



計劃程序表 Programme rundown

你能夠出席開幕禮、所有工作坊及頒獎禮嗎? Could you attend the Opening ceremony, Award ceremony, and all the workshops?

能夠 Yes

不能夠; 請提供未能出席的日子及原因 No; Please provide the dates and reason you are unable to attend:

日期 Dates	活動內容 Activities
20/7/2024	開幕禮 Opening ceremony
22/7/2024	工作坊#1 Workshop #1
24/7/2024	工作坊#2 Workshop #2
29/7/2024	工作坊#3 Workshop #3
30/7/2024	工作坊#4 Workshop #4
1/8/2024	工作坊#5 Workshop #5
8/2024	項目指導時間 Project mentoring
24/8/2024	頒獎禮 Award ceremony

請注意:

課程將提供預習材料和舉行相關期中測驗。如參加者出席率達到100%，並於測驗取得70分或以上，將會獲頒發參與證書。

Attention:

There will be pre-read materials and a related test within the programme. If participants achieve a 100% attendance rate, and 70% or above in the test, they will receive a certificate of completion.

飲食需求 Dietary requirements

你有什麼我們應該注意的飲食要求嗎? Do you have any dietary requirements we should be aware of?

監護人聲明 Guardian Declaration

姓名 Name: _____ 關係 Relationship to Child: 家長 Parent 監護人 Legal guardian 其他 Others: _____

電郵 Email: _____ 緊急聯絡電話 Tel. No: _____ (手提 Mobile)

- 本人(家長)同意 敝子弟(18歲以下, 下稱 參加者) 參加Young Environment Ambassador Programme (下稱計劃) 所舉辦之室內活動和外出考察, 並願意自行承擔所有風險及責任。
I, as parent or guardian of the participant, hereby give my consent for my child to participate in the Young Environment Ambassador Programme, including all the related workshops and field trips at our own risks and responsibilities.
- 本人謹此同意免除及解除向承辦機構、各贊助商及其他直接或間接有關人士或機構就參加者因本計劃而引起或導致的損害、損失、申索的責任, 及追究保障及彌償的權利。
I hereby give my consent, waiver and release and indemnity for or against the Programme Organiser (Civic Exchange), the sponsors and any other individuals or organizations connected directly or indirectly with the Programme in respect of any damage, losses, claims and liabilities arising from or in connection with the Participant's participation in the Programme.
- 本人確認本表格及隨附文件所提供的資料均屬正確, 並無缺漏。
I certify that all the information provided above and all the enclosed supporting documents are complete and accurate to the best of my knowledge;
- 本人允許參加者出現於本計劃有關活動的影片及相片作宣傳之用(如海報、電子通訊及網頁)。
I allow my child to be photographed/videotaped for the purposes of promoting the programme.
- 參加者如有特別健康 / 心理狀況, 本人會事先通知負責職員。
If my child has a special medical / psychological situation, I will notify the Programme Organiser in advance.
- 本人同意於成功遞交報名表後, 將參加者以上的個人資料用作承辦機構的聯絡及通訊用途。
I hereby give my consent for my child's personal information given above to be released for contact and communication purposes of Civic Exchange, if my child's application is successfully submitted;
- 本人同意參加者提供之個人資料將用作參與活動的相關用途、簽發收據、收集意見、資料分析, 及其他配合本會宗旨及使命的事項。本人及參加者有權查閱及更改個人資料, 如需查閱或更改個人資料, 可電郵至 info@civic-exchange.org。
I agree that my child's personal data will be used for the purposes related to the participation in different programmes and activities, the issuance of receipts, collecting user feedback, conducting analyses, and any other initiatives in relation to the aims and objectives of Civic Exchange. My child and I have the right to request access to and correction of my child's personal data. For inquiry or updating personal data, please email to info@civic-exchange.org.

本人已閱讀並同意上述條款 I have read and agreed to the above terms.

家長/監護人簽名:

Parent/Guardian Signature: _____

日期 Date: _____

(請用電子簽名或大楷填寫 We accept e-signature or please sign in BLOCK LETTERS)